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Konzorcium vedené francúzskou spoločnosťou Vinci je podľa jej prezidenta Fadi Selwana na najlepšej ceste
dohodnúť sa s bankami o ich účasti na financovaní výstavby úsekov rýchlostnej cesty R1. Podľa neho
finančné uzatvorenie o podiele jednotlivých bánk na financovaní druhého balíka PPP na R1 má byť hotové v
júni tohto roku. Konzorcium na čele so spoločnosťou Vinci rokuje o podpore projektu so 17 bankami a
väčšina z nich prejavila záujem podieľať sa na financovaní výstavby úsekov R1. Selwan priznal, že súčasná
finančná a hospodárska kríza spôsobila problémy pri získavaní úverov bánk pre projekty PPP. Banky
poskytujú oveľa menej zdrojov ako pred krízou, preto je potrebná ich väčšia účasť. Práve nedostatočná
likvidita bánk je podľa neho hlavným problémom pri zabezpečení financovania diaľničných projektov.
Prejavuje sa to na vyššej marži, za ktorú sú banky ochotné požičať peniaze.
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